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کشتی فرنگی به دنبال تکرار حماسه لندن در ریو
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طباطبایی: به دلیل شائبه های موجود انتخابات به تاخیر افتاد
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دغدغه خاصی ندارم و تنها به فکر المپیک هستم
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ریو  المپیک  در  به  فرنگی  کشتی  ملی  تیم   
المپیک ۲۰۱۲  ۲۰۱۶ به دنبال تکرار نتایج خوب 
لندن خواهد بود.تیم ملی کشتی فرنگی کشورمان 
کاروان  پرچمدار  دیگر  بار  که  است  امیدوار  بسیار 
ایران در المپیک باشد. شاید کمتر کسی تصورش 
را می کرد که کشتی فرنگی پس از سال ها ناکامی 
در ادوار المپیک و کسب تنها یک مدال برنز و یک 
طلا  نشان   3 صاحب   ۲۰۱۲ لندن  در  بتواند  نقره 
شود اما محمد بنا و شاگردانش با غیرتی مثال زدنی 
کشتی  طلایی  افتخارات  قدمی  یک  در  توانستند 
بگیرند.حمید  قرار  گذشته  المپیک های  در  آزاد 
سوریان، امید نوروزی و قاسم رضایی 3 فرنگی کاری 
بودند که در المپیک ۲۰۱۲ لندن، ایران را صاحب 
ایران  المپیکی  تا کمر کاروان  3 نشان طلا کردند 
نشکند و پرچم ایران بالا بماند با این حال پس از 
نتایج درخشان کشتی فرنگی در لندن محمد بنا از 
کشتی جدا شد.هر چند تیم ایران در سال ۲۰۱4 
بدون بنا توانست قهرمان شود اما بر کسی پوشیده 
بسیاری  این  از  بنا که پیش  تیم  نیست که همان 
آن را گلخانه ای می دانستند، با تکیه بر خونی که از 
قبل در شریان داشت توانست این عنوان درخشان 
بنا  آورد. کاشته های جانشینان محمد  به دست  را 
شد.  مشخص  المپیک  به  مانده  سال  یک  درست 
ویرانگی  آستانه  تا  فرنگی  کشتی  تیم  که  جایی 
باد  بر  داشته هایش  تمام  ناگاه  به  و  رفت  پیش 
در  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  ضعیف  رفت.عملکرد 
تیم  تنها 3 وزن  و  انتقاد همراه شد  با  لاس وگاس 
ایران توانست سهمیه المپیک را بدست آورد و یک 
نقره در 98 کیلوگرم توسط قاسم رضایی و  مدال 
یک برنز توسط حبیب اخلاقی در 85 کیلوگرم از 
در  قدرت  پر  حضوری  برای  کار  تا  شد  ایران  آنِ 
المپیک ریو سخت تر شود. پس از این نتایج ضعیف 
فدراسیون کشتی در 5 مهر ماه سال 94 و کمتر از 
بار دیگر محمد  المپیک ۲۰۱۶  تا  مانده  یک سال 
بنا را بازگرداند. با این وجود مشکلات فراوان کشتی 
فرنگی و از دست دادن نفراتی مثل امید نوروزی، 
حمید سوریان و نداشتن حتی یک کشتی گیر در 
سنگین وزن و استفاده از مهدی علیاری 98 کیلویی 
در ۱۲5 کیلوگرم دست محمد بنا را بیش از گذشته 
بسته بود.بنا در اولین اقدام نفرات مورد نظر را به 
اردو دعوت کرد تا ابتدا 3 سهمیه باقی مانده المپیک 
را به دست آورد تا با تیمی کامل راهی ریو ۲۰۱۶ 
شود. در نخستین مسابقات گزینشی المپیک و در 
قزاقستان امید نوروزی موفق شد سهمیه وزن ۶۶ 

این  از  بنا  محمد  خیال  تا  کند  را کسب  کیلوکرم 
مسابقات  این  از  پس  بلافاصله  شود.  راحت  وزن 
کسب  مسابقات  دومین  مغولستان  اولانباتور  در 
منجزی  قاسمی  امیر  این بار  و  شد  برگزار  سهمیه 
دوم  گزینشی  راهی  باباجان زاده  بشیر  به جای  که 
آن  از  را  وزن  سنگین  سهمیه  توانست  بود،  شده 
ناکام  خود کند. حمید سوریان در هر ۲ گزینشی 
ماند تا با انتقادات زیادی همراه شود اما بنا در وزن 
59 کیلوگرم در آخرین گزینشی المپیک بار دیگر 
نابغه کشتی فرنگی  تا  ترکیه کرد  را عازم  سوریان 
در 5 دقیقه سهمیه المپیک را به دست آورد.به این 
توانست  کامل  سهمیه   ۶ با  فرنگی  کشتی  ترتیب 
در مسیر المپیک قرار بگیرد و بلافاصله راهی جام 
جهانی کشتی فرنگی در شیراز شود تا قهرمان این 
روز   ۲۰ فاصله  در  بنا  محمد  بگیرد.  نام  مسابقات 
مانده تا المپیک ترکیب تیم اعزامی را مشخص کرد 
و تنها یک ابهام در وزن 85 کیلوگرم باقی مانده بود 
که مشخص نبود که حبیب اخلاقی راهی المپیک 
اخلاقی  شانس  البته  طاهری؛  رامین  یا  می شود 
نظر می رسید که  به  بعید  و  بود  از طاهری  بیشتر 
جهان  برنز  مدال   ۲ دارنده  نام  کنار  از  بنا  محمد 
را  بنا، اخلاقی  نهایت هم  به راحتی عبور کند. در 
انتخاب کرد و بعد از اینکه به قول خودش به این 
فرنگی کار تلنگر زد، نام وی را در لیست مسافران 

ریو قرار داد.
کار سخت تیم »بنا« 

برای تکرار افتخارات لندن
 ۶ با  کشورمان  فرنگی  کشتی  ملی  تیم 

فرنگی کار در ریو ۲۰۱۶ حاضر خواهد شد اما جالب 
و   ۲۰۱۲ سال  مشابه  ایران  تیم  ترکیب  که  است 
ترکیب  همان  با  بنا  محمد  است.  لندن  المپیک 
سردار   3 و  شد  خواهد  ریو  راهی  لندن  المپیک 
تیم بنا که در لندن طلایی شده اند در ترکیب قرار 
دارند، البته امید نوروزی با توجه به تغییر اوزان به 
یک وزن بالاتر رفته و سعید عبدولی نیز در ۲ وزن 
خواهد  تشک  روی  لندن  المپیک  به  نسبت  بالاتر 
کشورمان  فرنگی کار  نخستین  سوریان  رفت.حمید 
است که باید در ریو ۲۰۱۶ روی تشک برود. نابغه 
کشتی فرنگی کشورمان با 7 مدال طلای جهان و 
المپیک برای سومین بار راهی المپیک خواهد شد. 
سوریان در المپیک پکن ۲۰۰8 به عنوان پنجمی 
دست یافت و در المپیک لندن طلا گرفت. سوریان 
در ریو کار سختی برای تکرار عنوان قهرمانی دارد. 
حریفان سرسختی در وزن نخست حضور دارند و 
مولینای کوبایی و بایراموف آذری در کنار حریفان 
ژاپنی و روس جز بهترین رقبای سوریان به حساب 
خوش رنگ  مدال  این  کسب  با  سوریان  می آیند. 
مدال  هشتمین  و  شود  قبل  از  جاودانه تر  می تواند 
خود را به دست آورد.امید نوروزی در ۶۶ کیلوگرم 
رفت.  خواهد  تشک  روی  خود  المپیک  دومین  در 
وزن  در  که  لندن  در  المپیک  مدال طلای  دارنده 
۶۰ کیلو طلایی شد اکنون باید در وزنی بالاتر روی 
تشک رود. نوروزی با وجود طلایی بودن در لندن 
در  آلمانی  استابلر  دارد.  بسیار سختی  کار  ریو  در 
غیاب نوروزی نفر اول این وزن است اما نوروزی نیز 
خواهد  گفتن  برای  زیادی  حرف های  وزن  این  در 

داشت و با کمی تمرکز شاید بتواند دومین طلایی 
و  کره ای  ریو  و  روس  البیف  باشد.  ایران  کاروان 
حساب  به  نوروزی  رقبای  دیگر  آذری  چونایف 
می آیند.سعید عبدولی که در لندن با اجحاف مدال 
جدی  برنامه  ریو  برای  آمد  بیرون  دستش  از  طلا 
بار  این مدت چندین  بنا در  دارد، هر چند محمد 
با  عبدولی  اما  کرده  جریمه  را  بازیگوش  عبدولی 
خاطره  ریو  در  که  است  امیدوار  بسیار  جسارتش 
خوبی از خود به جا بگذارد. ولاسوف روس بهترین 
رقیب عبدولی است. جلفلکیان ارمنی، کیم کره ای 
و مادسن دانمارکی دیگر حریفان جدی عبدولی به 

حساب می آیند.
وزن 85 کیلوگرم کشتی فرنگی تنها وزن بدون 
سردار است، هر چند بلنیوک اوکراینی در این وزن 
حرف های زیادی برای گفتن دارد اما وی نیز نشان 
دارد.  را  غیرمنتظره  شکست های  قابلیت  که  داده 
سامان طهماسبی از آذربایجان و آساکولوف ازبک از 
جمله حریفان حبیب اخلاقی هستند. اخلاقی پس 
از کسب مدال برنز جهان در سال ۲۰۰9 و ۲۰۱5 
در آخرین سال کشتی خود بر خلاف لندن بدنبال 
مدالی خوشرنگ است، هر چند بسیاری این وزن را 
یکی از کم شانس ترین اوزان تیم کشورمان می دانند 
اما اخلاقی می تواند شگفتی بزرگی رقم بزند و در 
مدالی  نمی کنند،  را  تصورش  خیلی ها  که  وزنی 
خوش رنگ به دست آورد.در وزن 98 کیلوگرم دیگر 
حضور  رضایی  قاسم  یعنی  لندن  المپیک  طلایی 
آرتور  به  تنها  روزها  این  رضایی  داشت.  خواهد 
طلاهای  با  آرتور  می کند.  فکر  ارمنی  الکسانیان 
سال های اخیر مدعی اول این وزن است. هر چند 
مشخص  قبل  از  را  چیزی  هیچ  المپیک  میدان 
در  رضایی  و  الکسانیان  مجدد  تقابل  اما  نمی کند 
فینال چندان دور از ذهن نیست. حریفان کوبایی، 
گرجستانی  حریف  البته  و  روس  ملنیکوف  نیکیتا 
قاسم  اما  هستند  وزن  این  سرشناس  نفرات  جزو 
رضایی در آخرین المپیک زندگی خود تنها به تکرار  
قهرمانی لندن فکر می کند.در سنگین وزن نیز بشیر 
باباجان زاده در شرایطی راهی ریو می شود که از هم 
ترک  کایالپ  برای  را  نقره  و  طلا  خیلی ها  اکنون 
و لوپز کوبایی کنار گذاشته اند. در این وزن نفرات 
نامدار دیگری مثل چرنیتسکی اوکراینی نیز حضور 
شانس ترین  کم  را  باباجان زاده  می توان  و  دارند 
و دید  ماند  دانست.باید منتظر  المپیکی  فرنگی کار 
که آیا تیم کشتی فرنگی کشورمان همانند المپیک 

قبل توانایی قهرمانی مقتدرانه را دارد یا خیر.

جودوکار وزن 8۱ – کیلوگرم ایران با تاکید بر 
المپیک می رود، گفت:  به  برای کسب مدال  اینکه 
قول می دهم با تمام وجودم مقابل رقبا مبارزه کنم.
سعید ملایی درباره آخرین وضعیت خود در آستانه 
را  خدا  کرد:  اظهار  المپیک،  رقابت های   به  اعزام 

ازبکستانی  مربی  نظر  زیر  را  خوب  تمرینات  شکر 
مربیان  برنامه های   طبق  اما  می دهیم  انجام 
اختصاصی انجام می دهیم.  خدا را شکر در وضعیت 
بدنی خوبی قرار داریم و بدون فکر کردن به حواشی 
در حال تمرین هستیم. امیدوارم در روز مبارزه در  
المپیک بتوانیم در اوج آمادگی روحی و بدنی باشیم 
تا مزد زحمات مان را بگیریم. از همه مردم خواهش 
را  خوبی  نتایج  بتوانیم  تا  کنند  دعا  را  ما  می کنم 
در  امکانات شان  میزان  درباره  کنیم.وی  کسب 
اردوهای تیم  ملی نیز گفت: امکانات بد نیست اما 
خیلی خوب هم نبوده است. نسبت به چهار سال  قبل 
آن طور که باید شرایط  المپیکی نبود، اما خدا را شکر 
در مجموع بد نبود و مسئولان پاداش ها و حقوق ها 

را داده اند هر چند که هنوز 3 ماه حقوق مان از طرف 
فدراسیون عقب افتاده است اما از لحاظ تغذیه و اسکان 
و امکانات اردو مشکلی نداریم.ملایی در پاسخ به این 
المپیک می رود  به   برای کسب مدال  آیا  سوال که 
با تمام  یا خیر؟ توضیح داد: همیشه در هر میدانی 
وجود جنگیده ام و هیچ گاه برای باخت به میدان نرفته 
ام. نمی گویم حتما برای طلا می روم ، ولی مطمئن 
باشید که با تمام وجود می جنگم تا حقم را بگیرم. 
برای باخت مقابل هیچ حریفی قرار نمی گیرم و قول 
می دهم کم نگذارم. امیدوارم مزد سختی هایی که طی 
مدالی  به  بتوانم  و  بگیرم  کشیدم  گذشته  سال های 
خوشرنگ دست یابم. حریفان خوبی دارم که مقابل 
آنها هم شکست خورده ام و هم به پیروزی رسیده ام. 

عوامل زیادی در کسب نتیجه  یک ورزشکار موثر است 
که امیدوارم در روز مسابقات بتوانم بهترین شرایط را 
داشته باشم. ان شاءالله که این بار بر خلاف مسابقات 
گذشته مدالی بهتر از برنز بگیرم.وی درباره این که آیا 
نبود ملک محمدی به او ضربه زده است یا خیر؟ گفت: 
ضربه نزد، اما باعث شد مدتی که او نبوده مقداری از 
برنامه هایم عقب بیافتم، اما با برنامه های او جلو رفته 
ام و حالا او نیز در این فرصت اندک تا  المپیک به 
اردو آمده و با هم کار می کنیم. تمام کارها و نحوه 
تمریناتم را طبق نظر ملک محمدی انجام می دهم و 
امیدوارم روز ۱7 مرداد ماه که روز خبرنگار هم هست 
با نتیجه ای بسیار خوب مزد زحمات خبرنگاران را که 

زحمات زیادی برای ما کشیده اند بدهم.

سرپرست فدراسیون کاراته شائبه های موجود 
تاخیر  به  دلیل  را  کاندیدا  صلاحیت های  تایید  در 
طباطبایی  حسن  کرد.سید  اعلام  انتخابات  افتادن 

ریاست  انتخاباتی  مجمع  افتادن  تاخیر  به  دلیل   ،
اینکه  به  توجه  با  کرد:  تشریح  اینگونه  را  کاراته 
تایید  در  شائبه ای  رسمی  نهادهای  برخی  در 

نام  ثبت  کاندیداهای  از  تعدادی  صلاحیت های 
شده  ایجاد  کاراته   فدراسیون  ریاست  انتخابات 
است، ضرورت بر این بود که برای تکمیل مراحل 

بررسی تاییدیه  کتبی صلاحیت ها از سوی نهادهای 
ذی ربط، و با نظر وزارت ورزش و جوانان انتخابات را 

به تاخیر انداختیم.

پشت سر  را  مشکلات  گفت:  کشورمان  المپیکی  تیرانداز  بانوی 
می کنم.الهه  فکر  المپیک  به  تنها  دغدغه  هیچ  بدون  و  گذاشتیم 
احمدی در خصوص شرایط آمادگی اش برای حضور در المپیک گفت: 
خداوند در لحظات سخت به من کمک کرد. دو سال سخت را پشت سر 
سال  ماه  مرداد  در  و  المپیک  سهمیه  کسب  از  قبل  یکی  گذاشتم. 
گذشته برای کسب سهمیه و یک سال هم برای کسب آمادگی جهت 
حضور پرقدرت در المپیک. خوشحالم با این شرایط به المپیک اعزام 
می شوم.وی در خصوص احتمال کسب مدال در المپیک تاکید کرد: 
تیراندازی که قرار است ۱۶ مرداد مسابقه دهند و همگی  بین  ۶3 
را کسب می کند  هم قهرمان هستند، نمی دانم چه کسی مدال طلا 
اما بدانید برای مدال طلا به ریو می روم. سال گذشته دو مدال طلا 
در مسابقات جهانی کسب کردم و تکرار آن غیر ممکن نیست. تفاوت 
از  اگر  و  است  آنها  برتری ذهنی  در  تنها  روز مسابقه  ورزشکاران در 
پس آن بربیایم، می توانم راهی فینال شوم.بانوی المپیکی کشورمان 

برای  را  کامل  امکانات  مدت  این  در  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در 
رسیدن به آمادگی داشته اید، گفت: قطعاً خیر. خاصیت ورزش ما این 
و  به علاوه شرایط ورزش کشور  است.  پر هزینه  و  پر خرج  است که 
فدراسیون تیراندازی نیز مناسب نبود ولی با همه این شرایط مشکلات 
را پشت سر گذاشتیم و امیدوارم نتیجه آن را در المپیک ببینیم. در 
حال حاضر دغدغه خاصی ندارم و تنها به مسابقات فکر می کنم.وی 
به  اعزام  از  پیش  آلمان  در  تیراندازی  ملی  تیم  اردوی  خصوص  در 
فرانسه  در  روزه   ۲۰ اردوی  دو  داشت:  اظهار  ریو  المپیک  بازی های 
جز  به  بود.  سازنده  واقعاً  هانوفر  در  ما  تمرینات  و  داشتیم  آلمان  و 
داشتیم  پیش رو  هم  را  و سختی  فشرده  تمرینات  خانواده،  از  دوری 
اما در نهایت باید بگویم این اردو برای همه ورزشکاران عالی بود. در 
آلمان همه چیز کنار ما بود و بدون دغدغه هر مشکلی بود، برطرف 
می شد.احمدی تیراندازان صربستان، چک، کرواسی، چین و آلمان را 
اصلی ترین حریفان خود دانست و افزود: تیراندازان خوبی در المپیک 

حضور دارند که من آنها را می شناسم. ۲5 نفر هستیم که برای مدال 
به  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  داریم.وی  رقابت  به صورت جدی  طلا 
مدال طلا نزدیک هستیم و مطمئنم که خداوند در این میدان بزرگ 

کنار ما خواهد بود. از مردم می خواهم که برای ما دعا کنند.

سرمربی تیم هندبال جوانان گفت: اگر در عملکرد تیم جوانان 
در مسابقات قهرمانی آسیا مشکلی وجود داشته است، دستم بالا است 
تیم  و می گویم که مقصر هستم.کیوان صادقی در خصوص عملکرد 
هندبال جوانان در مسابقات قهرمانی آسیا و جایگاه هفتم ایران در این 
رقابت ها اظهار داشت: واقعیت این است که وقتی کار خود را در تیم 
جوانان آغاز کردیم، حدس می زدیم که نتوانیم جایگاه مناسبی را در 
آسیا کسب کنیم اما با گذشت یک سال و تمرینات مناسب شرایط 
بهتر شد و زمانی که پا به این مسابقات گذاشتیم امیدوار به کسب 
افزود: تیم ما در مرحله دوم و در  ادامه  بودیم.وی در  جایگاه خوبی 
مقابل عراق بد کار کرد و هیچ کدام هم دلیل این اتفاق را نمی دانیم. 
مقابل  که  جنوبی  کره  مثل  درست  نبود  ما  روز  روز،  عراق  برابر  در 
عربستان روزش نبود. در این دیدار دروازه بان ها خوب نبودند، ضربات 
نتیجه  می خوردیم.  گل  راحت  و  نمی شد  تبدیل  گل  به  حمله ها  در 
عملکرد ما مقابل عراق باعث شد تا به جایگاه واقعی خود نرسیم. اگر 
این اتفاق در دور مقدماتی افتاده بود مطمئن باشید امروز در جایگاه 
بهتری قرار گرفته بودیم اما در بد زمانی ضعیف عمل کردیم. باز هم 
می خواهد  که  تیمی  اما  نبود  ما  روز  عراق  مقابل  که  می کنم  تاکید 
برای بهترین نتیجه در مسابقات حاضر شود باید هر روز آماده باشد.
سرمربی تیم هندبال جوانان تاکید کرد: در ادامه مسابقات در مقابل 
کره جنوبی خوب کار کردیم و چند موقعیت تک به تک را از دست 
دادیم اگر این توپ ها گل شده بود، می توانستیم نتیجه بهتری بگیریم. 

مقابل ژاپن هم باید قبول کرد که استرس زیادی داشتیم و باید این 
تیم را حداقل با تفاضل ۶ گل شکست می دادیم که این اتفاق در مقابل 
تیمی که در بین 4 تیم برتر آسیا قرار دارد کار راحتی نبود. در نیمه 
اول ۶ گل از حریف عقب افتادیم اما در نیمه دوم استرس از روی تیم 
برداشته شد و حتی می توانستیم برنده باشیم، البته باز هم پیروزی در 
این دیدار برای من فرقی نداشت و در همین جایگاه چهارم گروه قرار 
می گرفتیم.وی یادآور شد: اگر در عملکرد تیم مشکلی وجود داشته 
است، دستم بالا است و می گویم که مقصر هستم. اگر سایر دوستان 
هم دلسوز هستند باید بیایند و دست به دست هم بدهند و به فکر 
تیم های پایه باشند. متاسفانه بازیکنان ما هنوز تاکتیک پذیر نیستند. 

اگر می خواهیم هندبال مان رشد کند باید به فکر تیم های پایه باشیم 
مربی  می گویند  که  کسانی  کنند.  رشد  هم  بزرگسالان  و  جوانان  تا 
خارجی لازم است و به دنبال مقصر می گردند باید بدانند که همه در 
این نتایج مقصر هستند چون امروز در هندبال ما تیم های پایه مشکل 
اشاره  با  است.صادقی  زیاد  بازیکنان  خراب  شوت های  تعداد  و  دارند 
به اینکه کمترین نتیجه تیم هندبال جوانان قرار گرفتن در جمع 4 
تیم برتر آسیا بوده است، گفت: جلوی قطر، عربستان، کره جنوبی و 
ژاپن کار سختی داریم و باید بیش از گذشته برای رشد هندبال پایه 
آسیا  قهرمانی  هندبال  مسابقات  در  داوری  در خصوص  کرد.وی  کار 
بازی  در  که  می کنم  تاکید  هم  باز  شد:  یادآور  ایران  دیدارهای  در 
اما در همان دیدار  3،4 موقعیت خوب داشتیم  نبودیم  عراق خوب 
که داوران این فرصت را از ما گرفتند. این اتفاقات از روی غرض نبود 
اما در صعود ما تاثیر داشت. باید قبول کرد که داوران عرب در دیدار 
ما با تیم های عربی به راحتی با بازیکنان ارتباط برقرار می کنند. سید 
ابوالحسن مهدوی، رئیس فدراسیون هندبال هم از نزدیک شاهد این 
ملی  تیم  کرد.سرمربی  دلگیر  را  ما  مسائل  این  همه  و  بود  اتفاقات 
را  داوری  آیا مشکلات  که  این سوال  به  پاسخ  در  هندبال کشورمان 
وارد  اگر  و  هستم  مربی  من  گفت:  کرده اید،  منتقل  توکلی  داود  به 
این مسائل می شدم همه می گفتند فرافکنی کرده ام. ما بد بودیم اما 
را  خودم  تنها  می کردم  اعتراضی  اگر  است.  نبوده  بی تاثیر  داوری ها 

خراب می کردم.

واردی: 
به محرز توصیه میکنم در لستر بماند

مدعی  لسترسیتی  مهاجم  واردی،  جیمی 
شد که رد پیشنهاد آرسنال تصمیم آسانی بوده 
کرد  توصیه  محرز  ریاض  اش،  تیمی  هم  به  و 
ماه  اوایل  از  بگیرد.آرسنال  را پیش  او  که مسیر 
و  بود  واردی  به خدمت گرفتن  دنبال  به  جوئن 
بند آزادسازی ۲۰  آنها قصد دارند  گفته می شد 
این  با  کنند.  پرداخت  را  واردی  پوندی  میلیون 
همراه  واردی  منفی  پاسخ  با  پیشنهاد  این  حال 
شد و مهاجم انگلیسی در لستر ماندنی شد. حال 
فصل  بازیکن  برترین  محرز،  دنبال  به  آرسنال 
به هم  واردی  و جیمی  است  برتر  لیگ  گذشته 
تیمی اش توصیه کرد که او هم پیشنهاد آرسنال 
با  برادر  مثل  اینجا  ما  گفت:«  کند.واردی  رد  را 
هم هستیم و هنوز کارهای زیادی مانده که باید 
در لستر انجام دهم. احساس می کنم که باشگاه 
تنها در یک مسیر گام برمی دارد و آن رو به جلو 
است، برای همین است که می خواهم بخشی از 
بزرگ  باشم. تصمیمی که گرفتم خیلی هم  آن 
نبود. به نظرم کار آسانی بود و اینجا جایی است 

که می خواهم در آن باشم.

 
بیلی: 

مورینیو را به گواردیولا ترجیح دادم
منچستریونایتد  جدید  خرید  بیلی،  اریک 
مدعی شد که برای پیوستن به این تیم، پیشنهاد 
خرید  اولین  است.بیلی  کرده  رد  را  سیتی 
مورینیو در منچستر بود که با 3۰ میلیون پوند 
از ویارئال به جمع شیاطین سرخ پیوست. حال 
بوده  خواهانش  نیز  گواردیولا  که  شد  مدعی  او 
است. داده  ترجیح  سیتی  به  را  یونایتد  او  ولی 
بیلی گفت:« به یونایتد پیوستم زیرا مورینیو را 
داشتم  دوست  سادگی.  همین  به  دارم،  دوست 
برای کسی بازی کنم که سخت تلاش می کند. 
با گواردیولا صحبت نکردم ولی دستیار او با من 
تماس گرفت. مورینیو خودش با من تماس گرفت 
و به من گفت که برایش بازی کنم. من مورینیو را 
ترجیح می دهم، به خاطر دیدیه دروگبا که با او کار 
کرده بود. دیدیه دوست من است و راجع به خوزه 
چیزهای زیادی به من گفت. یحیی  توره هم با من 
تماس گرفت و از من خواست که به سیتی بروم ولی 
وقتی با خوزه صحبت کردم و توصیه های دروگبا ر ا 
شنیدم، دقیقا می دانستم که می خواهم به کجا بروم 

و برای چه تیمی بازی کنم.

 
ژاکا: آرسنال کاملا مناسب من است

معتقد  آرسنال  جدید  خرید  ژاکا،  گرانیت 
است که این تیم کاملا با سبک بازی او هماهنگ 
کسب  برای  ها  توپ چی  به  می تواند  او  و  است 
کند.هافبک  کمک  رو  پیش  فصل  در  قهرمانی 
جمع  به  گلادباخ  مونشن  بروسیا  از  ساله   ۲3
توپ چی ها پیوست و مقابل تیم منتخب لیگ 
آمریکا اولین بازی اش را انجام داد.او در مصاحبه 
در چنین  بازی کردن  آرسنال گفت:«  با سایت 
است.  فوق العاده  بار  اولین  برای  بزرگی  باشگاه 
در  می کنم  فکر  و  بردم  لذت  بازی  این  از  من 
اینکه حس  و  شد  من  از  گرمی  استقبال  زمین 
خوشحالم  دارم.  را  تیمی هایم  هم  اعتماد  کردم 
باشگاه  دادم.  انجام  را  ام  بازی  اولین  که بلاخره 
باشگاه.  مناسب  هم  من  و  است  من  مناسب 
هم  من  و  می کند  بازی  جذابی  فوتبال  آرسنال 
از آن لذت می برم. تیم با کیفیتی داریم و تمام 
تلاشمان را در زمین انجام خواهیم داد. از حالا 
متوجه شدم که انتظارات از من بالا رفته است. 
به  بازی  ما  ام. ولی  این شده  خیلی زود متوجه 
بازی پیش می رویم و باید مطمئن شویم که برای 

هر بازی آماده هستیم.

 
بشیکتاش هم بالوتلی را نمی خواهد

سنول گونش، سرمربی بشیکتاش  با وجود 
بالوتلی  به جذب  تیمش  بر علاقه  شایعات مبنی 
مدعی شد که تمایلی به حضور مهاجم ایتالیایی در 
تیمش ندارد.پس از اینکه سوپرماریو توسط لیورپول 
مقصد  عنوان  به  بشیکتاش  از  گذاشته شد،  کنار 
آینده او یاد شد. با این حال گونش مدعی شد که 
هیچ تمایلی به جذب ستاره سابق میلان و سیتی 
ندارد.او گفت:« شایعاتی مبنی بر حضور کولاروف در 
تیم ما بود ولی او در برنامه های من نبود. همینطور 
بالوتلی نیز در برنامه هایم جایی نداشت. علاقه ای 
به جذب ماریو بالوتلی ندارم. هیچگاه نگاه مثبتی به 
او نداشتم.« بالوتلی تقریبا از تمام تیم ها رانده شده 
و فعلا هیچ تیمی تمایل به جذب او ندارد. باید دید 
در نهایت سرنوشت مهاجم ایتالیایی به کجا خواهد 
رسید و آیا او راهی لیگ چین یا آمریکا می شود یا 

در اروپا باقی می ماند

 
غیبت کریم بنزما در سوپرکاپ اروپا

وضعیت کریم بنزما برای بازی مقابل سویا در 
سوپرکاپ اروپا در هاله از ابهام قرار دارد.«واضح 
است که نگران کریم هستم.« زیدان در پاسخ به 
سوال یکی از خبرنگاران در مورد وضعیت بنزما 
از این جمله استفاده کرد و این نشان می دهد 
که شرایط برای ستاره فرانسوی رئال تنها 9 روز 
مانده به جدال حساس برابر سویا هنوز مشخص 
نیست.در شرایطی که کریستیانو رونالدو به دلیل 
مصدومیت این بازی را از دست داده و گرت بیل 
شد،  اضافه  تمرینات  به  یکشنبه(  دیروز)  از  نیز 
نگرانی در مورد خط حمله رئال برای بازی مقابل 
نتوانسته  تاکنون  است.بنزما  گرفته  قوت  سویا 
در  فیزیکی،  مشکلات  و  مصدومیت  دلیل   به 
هیچکدام از دو بازی دوستانه رئال حضور داشته 
نیز  بایرن  مقابل  روز چهارشنبه  احتمالا  و  باشد 
غایب خواهد بود. ۱9 مرداد رئال در تروندهایم 
نروژ باید به مصاف سویا برود تا برنده سوپرکاپ 
اروپا مشخص شود و با این وضعیت، حضور بنزما 
همچنان مبهم به نظر می رسد.اگر کریم به این 
بازی نرسد، گرت بیل و موراتا را در خط حمله 
رئال شاهد خواهیم بود و کهکشانی ها با سیستم 

۲-4-4 به میدان خواهند رفت.

بردبار: ویران شده ام، 
فقط ظاهرم را حفظ می کنم

چندی پیش اعلام شد که بابک بردبار داور 
ریو قضاوت  المپیک  ایران در  بوکس  سه ستاره 
خواهد کرد اما فدراسیون جهانی بوکس با ارسال 
المللی  بین  را رد کرد. داور  این موضوع  نامه ای 
ویران  گفت:  اتفاقات  این  از  بعد  ایران  بوکس 

شده ام و فقط ظاهرم را حفظ می کنم.
انتشار  چگونگی  توضیح  در  بردبار  بابک 
اخباری مبنی بر دعوت او به المپیک ریو اظهار 
از ۲8۰ مبارزه  کرد: طی دو سال گذشته بیش 
جهانی، آسیایی و بین المللی را قضاوت کردم که 
بسیاری از این اعزام ها را با هزینه شخصی رفتم. 
المپیک  در  قضاوت  برای  برنامه هایم  تمام 
بود که متاسفانه همه چیز به هم ریخت و اکنون 
ام و فقط ظاهرم را حفظ می کنم. ویران شده 
و  داوری  بالای  مدارج  که  این  به  اشاره  با  وی 
قضاوت  البته  و  مختلف  مسابقات  در  شرکت 
خوب دو فاکتور اصلی دعوت داوران به المپیک 
عوامل  موارد،  این  از  غیر  کرد:  خاطرنشان  بود 
دیگری مانند تعداد نمایندگان بیشتر در المپیک 
تاثیرگذار  نیز  المللی  بین  و داشتن کرسی های 
بود. متاسفانه تیم ایران در مسابقات جهانی باکو 
این مساله هم  و شاید  خیلی ضعبف ظاهر شد 

روی رفتنم به المپیک تاثیر گذاشت.

 
کوزه گری: کمیته  فنی باید 

پاسخگوی نتایج تیم ملی جوانان باشد
از  بعد  هندبال  فدراسیون  سابق  رییس 
ناکامی تیم ملی جوانان در رقابت های آسیایی و 
جهانی نشدن آن ها گفت: باید کنکاش کرد و دید 
پاسخگو  باید  فنی  کمیته  کجاست،  اصلی  علت 
باشد که اگر کادر فنی تیم را به خوبی هدایت 

نکرده است، نسبت به آن تجدید نظر شود.
جلال کوزه گری بعد از هفتمی تیم جوانان 
در رقابت های قهرمانی آسیا، اظهار کرد:  رییس 
و  کم  هیچ  خوشبختانه  فدراسیون  این  فعلی 
کاستی برای تیم  ملی جوانان نگذاشته است. این 
تیم یک سال تمام زیر دست کادرفنی  به تمرین 

پرداخته است.
اردوهای مختلف و بازی های تدارکاتی خوبی 
داشته است و فدراسیون به طور کل هیچ گونه 
کم و کاستی برای تیم جوانان نگذاشته است.او 
اعتماد  به کادرفنی  فدراسیون  داد: رییس  ادامه  
کرده است و اکنون این نتایج حاصل شده است، 
علت  که  دید  و  تحلیل شود  باید  من  عقیده  به 
تدارکاتی  بازی  می گویند  گاهی  کجاست.  اصلی 
نبوده، اردو نداشته ایم، اما اکنون با همه شرایط 
خوبی که در اختیار داشته اند باید طی جلسه ای 
لازم  بررسی های  فنی  کمیته   و  مهدوی  شخص 
را انجام دهند و ببینند که ایراد از کجاست. آیا 
داده  رخ  اتفاقات  این  که  دارد  مشکل  کادرفنی 
سابق  است؟رییس  دیگری  جای  از  مشکل  یا 
خود،  ادامه صحبت های  در  هندبال   فدراسیون 
نتیجه   باید  و  داشتیم  خوبی  تیم  کرد:  تصریح 
آن  علت  و  کرد  کنکاش  باید  اکنون  می گرفت 
قبول  را  نتیجه   این  کس  هیچ  قطعاً  شد.  جویا 
این  پاسخگوی  باید  فنی  کمیته   کرد.  نخواهد 
باید اعضایی که در کادرفنی  قضیه باشد، حتماً 
کار  تیم  این  و روی  داشتند  تیم جوانان حضور 
کادرفنی  شاید  باشند.  پاسخگو  حالا  می کردند، 
و  کند  هدایت  را  تیم  است  نتوانسته  خوبی  به 
تیم  باید سرمربی  را کسب کند.  نتیجه  مطلوب 
نتیجه   چرا  که  بگوید  و  باشد  پاسخگو  جوانان 
وجود  تیم  برای  کاستی  و  کم  آیا  است.  نگرفته 
تیم  برای  مشکلی  فدراسیون  آیا  است،  داشته 
اطلاع   من  که  جایی  تا  است؟  آورده  وجود  به 
دارم فدراسیون در همه سطوح چه جوانان، چه 
نوجوانان و حتی بزرگسالان هماهنگی های لازم 
تدارکاتی  های  بازی  و  اردوها  است.  انجام شده 
بیشتری نیز از زمان ریاست ما برای آنها تدارک 

دیده شده است.

 
عبدولی: 

بهانه ای دست داوران نمی دهم
عزم  از  ایران  کیلوگرم   75 وزن  فرنگی کار 
خود برای کسب خوشرنگ ترین مدال در المپیک 
خبر داد و گفت: امیدوارم با دعای خیر مردم به 

این هدف بزرگ برسم.
سعید عبدولی درباره آخرین وضعیت خود 
 ۲۰۱۶ المپیک  رقابت های  به  اعزام  آستانه  در 
 ۲۰۱5 جهانی  مسابقات  از  بعد  کرد:  اظهار 
آمریکا خیلی با نظم و انگیزه تمرین نمی کردم 
اما با حضور مجدد محمد بنا در راس تیم ملی، 
روحیه و انگیزه مضاعفی پیدا کردم و با جدیت 
المپیک  در  حضور  برای  را  خودم  تمرینات،  در 
طلای  مدال  رساندم.دارنده  مطلوب  آمادگی  به 
۲۰۱۱ جهان افزود: طی 9 ماه گذشته تمرینات 
سخت و پرفشاری را با هدف کسب موفقیت در 
در  خوشبختانه  و  گذاشتیم  سر  پشت  المپیک 
حال حاضر همه نفرات اعزامی ایران به المپیک 
در شرایط روحی و بدنی خوبی قرار دارند و آماده 
ایم با تمام وجود برای خوشحالی مردم به مصاف 

حریفان برویم.
ناکامی  از  پس  کرد:  تصریح  عبدولی 
ریو  در  حضور  هدف  با  فقط  لندن  المپیک  در 
در  که  سختی  هر  المپیک  مدال  به  رسیدن  و 
حاضر  حال  در  و  کردم  تحمل  را  بود  تمرینات 
این  و  باشم  داشته  اشتباهی  نمی خواهم  نیز 
فرصت ارزشمند را از دست بدهم.وی با اشاره به 
المپیک لندن گفت: من، اخلاقی  ناکامی اش در 
و باباجانزاده در المپیک قبلی نتوانستیم به مدال 
برسیم اما امسال از تجربه بیشتری نسبت به 4 
از هر نظر  سال پیش برخورداریم و بدون شک 
خود را آماده کرده ایم تا در ریو مدال آور باشیم. 
مردم  خیر  دعای  و  خودمان  تلاش  با  امیدوارم 
المپیک  ناکامی در  المپیک پیش رو  بتوانیم در 
لندن را جبران کنیم. المپیک مهمترین میدانی 
است که هر ورزشکاری آرزوی حضور در آن را 
نیست که  مانند مسابقات جهانی  المپیک  دارد. 
هر سال برگزار شود و به راحتی از کنار آن عبور 

کنیم.
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